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PROTOKÓŁ  Nr 28/2021 
posiedzenia Komisji Administracji, Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa i Ochrony Ludności ,   
które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Radomiu                  

 w dniu 23 sierpnia 2021 roku, o godz.8.30 
 
Prowadzący obrady          -  Paweł Górak  – Przewodniczący Komisji 
Protokolant                        -  Joanna Kosior 
 
 
Prowadzący obrady otworzył posiedzenie. Powitał radnych i zaproszonych gości. Listy 
obecności stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło  
7  członków Komisji, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia  przystanków  komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Powiat Radomski, udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. 

 
2. Sprawy różne i wolne wnioski 

 
 

Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji 1 pkt porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia  przystanków  komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Radomski, udostępnionych dla 
operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka powiedziała, że uchwała dotyczy zmian  
załącznika nr 1 do uchwały Rady Powiatu 269/XXIX/2013 z dnia 23 maja 2013 roku, w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Powiat Radomski, udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. Gmina Wolanów złożyła wniosek z prośbą o ustalenie 
lokalizacji nowych przystanków na terenie gminy Wolanów. Są to trzy przystanki przy 
posesji nr 13,35 i 52. Z uwagi na to, że gmina posiada  środki finansowe i chciałaby we 
wrześniu ustawić wiaty na tych przystankach, stąd zmiana tej uchwały.  

 
Radny Zdzisław Mroczkowski zapytał, kto może korzystać z tych przystanków?. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że wszyscy mogą 
korzystać. Dodała, że te przystanki tak naprawdę są dla autobusu szkolnego.  
 
Radny Zdzisław Mroczkowski zapytał czy inni przewoźnicy, którzy będą chcieli w 
przyszłości  korzystać z tych przystanków to czy będą musieli płacić?. 
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Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że mogą płacić. A te 
pieniądze mogą być przeznaczane  na utrzymanie przystanków i zakup wiat. Nie można tych 
środków wydatkować na żadne inne cele. Powiedziała, że zwrócili się z propozycją do 
wszystkich gmin, żeby podpisać porozumienie. O utrzymanie przystanków, wiat, zabieranie 
śmieci to zadanie własne gminy. Natomiast samo wyznaczenie miejsc jest zadaniem własnym 
powiatu radomskiego. Ustalili jedną stawkę dla wszystkich gmin.  
 
Więcej pytań nie było.  
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przygotowany projekt uchwały 
Rady Powiatu. (Materiał stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pkt porządku dziennego posiedzenia - Sprawy różne i wolne 
wnioski. 
 
Radna Ewa Tkaczyk poinformowała, że zgłosiła się do niej mieszkanka Grzmucina w 
związku z remontem na drodze Klwatka-Bogusławice, która prosiła o zabezpieczenie jej 
posesji skarpą,  gdyż ogrodzenie jest bardzo blisko rowu. Boi się, że podczas pogłębiania tych 
rowów może się wszystko oberwać. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że zawsze jeśli wpłynie 
pismo czy bezpośrednio zostanie zgłoszone do Inspektora Nadzoru to zawsze takie sygnały są 
sprawdzane. Jeśli będzie potrzeba, to na pewno zostanie to zabezpieczone skarpą. 
 
Radna Teodozja Bień zapytała, czy jeśli chodzi o drogę Wsola-Piastów-Gulin to czy termin 
zostanie zachowany?. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że na chwilę obecną 
Wykonawca przystąpił do robót, jest określona nowa technologia , nie jest z tego tytułu kwota 
zwiększona. Całkiem możliwe, że Wykonawca będzie dochodził roszczeń z tego tytułu, że 
wymienia podbudowę na tym odcinku. Termin na chwilę obecną ma być dochowany. 
Wszystko będzie zależne od warunków atmosferycznych. 
 
Przewodniczący Komisji  powiedział, że kiedyś występował z pismem do Starostwa o 
rozważenie wybudowania chodnika przy drodze Pionki-Podgóra w odcinku m. Podgóra trasa 
nr 12. Jest informacja, że będzie ta droga robiona, czy jest szansa na wybudowanie tego 
odcinka oczywiście przy pomocy gminy?. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że ten odcinek nie jest 
objęty dokumentacją projektową, jeżeli już to takie zadanie musiało by się znaleźć w 
budżecie. Co roku jak jest opracowywany budżet to na Zarząd Powiatu przedstawiają 
informacje jakie wpłynęły wnioski i postulaty. Później zadania są wybierane, które będą 
realizowane. Powiedziała, że tam nie zmieści się chodnik w istniejących liniach 
rozgraniczających drogi. W tym wypadku albo gmina pozyska teren, na potrzeby 
wybudowana tego chodnika, albo trzeba wprowadzić zadanie do budżetu i traktować jako 
rozbudowę. Jest to zadanie inwestycyjne. 
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Więcej spraw nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 28 
posiedzenie Komisji Administracji, Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Ludności  o godz. 9:05. 
 
 
 
 Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
  Joanna Kosior                                                                          Paweł Górak 


